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Ježíš: mise se nezdařila

Proč Ježíš přišel na zem? Před kým nás chtěl zachránit? Povedlo se 
mu to?

Křesťané tvrdí, že Ježíš nás zachránil od všech hříchů a usmířil je 
svou krví a ukřižováním. Ale z nějakého důvodu to nesnížilo hříchy. 
Někteří lidé tvrdí, že Ježíš z nás sňal prvotní hřích. Ale pokud je 
hříchem se narodit, neroďme se, vůbec nebuďme.

Žádný člověk – žádný problém…

Nebo je pro nás možná lepší objevit se bez hříchu ze zkumavky nebo 
v umělém lůně? Nevidíš v tom tu absurditu?

Tak před čím nebo kým nás Ježíš zachránil? Kdo přinesl příběhy 
o prvotním hříchu? Kdo řekl, že Ježíš svým ukřižováním usmířil 
všechny hříchy? Zjevně to nebyl Ježíš sám. Nikdy nikde neřekl, že by
se obětoval, aby očistil hříchy lidstva. A když jako oběť, tak komu? 
Kdo požaduje takové krvavé oběti? Je to opravdu všemilosrdný 
Bůh? Možná je to naopak... - Satan? Ale pak se ukáže, že Ježíš se 
obětoval Satanovi, aby nás zachránil z jeho spárů.

Absurdní, za absurdním, ale z nějakého důvodu se to snažíme 
nevnímat a nehrabat se v tom, nerýpat, nehledat pravdu. Snáze 
strávíme, co se nám podává. A kdo to všechno obsluhoval a 
připravoval? Proč a kým byla Bible napsána, a přesto, proč vlastně 
Ježíš přišel k Židům a co z toho vzešlo?

Informace o tom přišla prostřednictvím lucidního snu. Mnohým to 
samozřejmě bude připadat jako fantazie a nesmysl, ale z nějakého 
důvodu se Bible a evangelia jako fantazie a nesmysly nezdají. 
Koneckonců, lidé si na tyto texty za tisíce let zvykli, vjem se 
„rozmazal“…

Nové informace mohou často způsobit šok a odmítnutí, i když 
předávají pravdu – takovou máme psychologii. Ale informace, které 
přicházejí, musí spatřit světlo světa a pak se každý může sám 
rozhodnout, zda je přijme nebo ne. Bible byla kdysi také novou 
knihou...

Žhavé slunce spaluje poušť. Suchý vítr honí trní skrz kameny. Obrovské 
balvany, vybělené větry, čas rozbil. Jsou všude, kam až oko dohlédne. Dusný 
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opar visí u země jako téměř hmatatelný opar. Při poryvu větru se chvěje jako 
hladina vody. Vlnky jsou stále silnější - a nyní je na jejím pozadí jasně vidět 
vzdálená oáza a obrovská postava bloudící mezi kameny.

Je stále blíž a blíž. Dlouhé bílé hábity, jaké nosí Arabové, bílý šátek - převázaný 
látkou stočenou jako šňůra…a známé rysy obličeje. Ano to je ...Ježíš.

Ježíš tiše hovořil jazykem, který neznám. Východní hrdelní řeč se odrážela od 
kamenů s podivným šelestem a začala se jakoby překládat do vědomí.

„V tomto světě je tolik mylných představ! A za dva tisíce let jich neubylo! Lidé 
si myslí, že mě mohou vidět pouze svatí nebo ti, kteří se dlouho postili, 
navštívili chrámy a modlili se. 

Ale k tomu není třeba ani půst, ani chrámy, ani modlitby. Nepotřebujete 
vnější věci, potřebujete vnitřní připravenost, ne vnější rituály.

Nevěříte těm, kteří komunikují s Učiteli, aniž by dodržovali půsty a 
poustevnictví; jsou pro vás důležité projevy svatosti. Vnější ale ne vždy 
odpovídá vnitřnímu a ve vašich dnech je tomu spíše naopak. Pamatujte - nešel
jsem k farizeům a zákoníkům, ale šel jsem k „hříšníkům“, nebo spíše k těm, 
které právě farizeové považovali za hříšníky.

Věříte pevným dogmatům napsaným v knihách a nemyslíte si, že by tam 
mohla být napsána speciálně proto, aby vás ovládala.

Nyní chci mluvit o tom, proč jsem přišel před více než dvěma tisíci lety. Avšak 
říci to těm, kteří mě slyší. A to bohužel není vše. Když přijdu, nepoznáte mě. 
Všichni jste slyšeli o druhém příchodu, ale pokud k němu dojde, znovu mě 
„ukřižujete“, ukamenujete, zastřelíte nebo pošlete do psychiatrické léčebny. Ale
přijmete místo mě každého šarlatána a budete ho uctívat, protože bude říkat 
věci, které jsou tvému  vnímání příjemné - ale bohužel falešné. Děje se tak 
proto, že chcete slyšet nebo číst jen to, co je vám blízké, jen to, co slyšet chcete, 
pouze potvrzení vašeho a pouze vašeho osobního názoru. Vaše identita, nebo 
jak ji nyní vědecky nazýváte, ego, vyžaduje potvrzení svého vlastního 
významu, což znamená, že chce slyšet a vidět potvrzení svých vlastních 
přesvědčení. Pokud se od nich něco odchyluje, okamžitě se to stává herezí. Tak 
tomu bylo po celé věky. Lháři a falešní učitelé toho využívají. Říkají vám, co 
chcete slyšet, a v prolínání s tím vám tiše říkají, co chtějí, abyste přijali jako 
dogma a věřili v to.
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Ale pokud je někdo schopen slyšet, uslyší.

Chci říci, že Země je v zajetí kruté civilizace z planety ze systému Nibiru, která 
si říká Anunaki. Právě představitelé této civilizace pro vás sepsali knihy 
Starého zákona Bible prostřednictvím médií – biblických proroků. Ačkoli ne 
všichni proroci komunikovali s Anunaki, přijímajíce jejich hlasy jako hlas 
Boží. Našli se i tací, kteří chtěli lidem otevřít oči. Ale jejich záznamy se 
podařilo zkreslit.

Anunaki mají obrovskou základnu – laboratoř uvnitř Země. Existuje tam od 
biblického stvoření světa. Toto „stvoření“ bylo vybudováním základny, nikoli 
světa. (Viz téma: „Jaký svět byl stvořen za sedm dní?“).

Poté se na této základně dlouhou dobu pracovalo na vytvoření nového 
člověka, kterého Anunaki potřebovali k sycení svých energií. Lidé, kteří v té 
době obývali Zemi, nebyli vhodní pro Anunnaki, protože měli vysoký duchovní
vývoj. Byli to zástupci různých vesmírných ras a vy jste jim říkali Lemuřané, 
Hyperborejci, Atlanťané. Měli jiný genový systém. Anunaki se rozhodli 
vypěstovat nového člověka s programovatelnou genetikou, aby mohli 
realizovat své programy. Takto stvořili Adama a Evu.(viz téma „     Adam je syn Lilith a   

Patsutsu aneb Koho, jak a koho stvořil...“)

Pak se v rámci svého „výzkumu“ rozhodli izolovat samostatnou populaci, jak 
říkají vaši vědci, nové lidi a zbytek zničila povodeň. Začali „zpracovávat“ 
Noemovu rodinu, která byla vyvedena ze záplavové zóny, svými vlastními 
metodami. K dalšímu očištění „vyvoleného“ lidského materiálu došlo za časů 
Abrahamových. Byl vybrán z celé „populace“ a poslán do zaslíbené země, 
která je ve skutečnosti cvičištěm, v jazyce vaší éry. Tam, nedaleko východů ze 
základny, které se nacházejí v horách - Sinaj a Sion - se usadili „vyvolení lidé 
s novou genetikou“. Během tisíců let je záměrně rozptýlili po světě a znovu 
shromáždili, aby všichni lidé na Zemi, kterým se podařilo přežít po povodních,
dostali novou genetiku. Ale nechali „vyvoleným“ něco, co nebylo předáno 
ostatním, co z nich udělalo nástroj. Celá „vyvolenost“ Židů spočívá pouze 
v tom, že byli vybráni Anunaki jako nástroj vlivu na pozemský svět, na 
společnost. Jsou pouze nástrojem, a jestliže se stane nějak nepoužitelným, je 
zničen v „holocaustech“, pogromech a tak dále a opět jsou z něj „vyvolení“ 
„vybíráni“ pro své účely.

Před více než dvěma tisíci lety jsem přišel na Zemi ze systému Sirius. V činech 
Anunaki jsem viděl monstrózní nebezpečí pro Zemi a její národy. Ale sami 
Anunakiové zde nemohli nic udělat bez své zbraně – „Bohem vyvolených“ 
Židů.

Dostal jsem nápad vyrazit tuto zbraň z rukou Anunaki. A pak jsem se rozhodl 
přijít v těle muže do této zmrzačené rasy. Takže jsem se narodil na Zemi v těle 
Ježíše. Ale protože jsem se narodil v těle s genetikou zkreslenou Anunaki, 
zapomněl jsem na všechno - proč jsem se narodil. A jen hluboko v podvědomí 
se jiskra poznání stále třpytila. V 16 letech jsem odešel na východ. Během 
několika let putování po Persii, Indii, Tibetu a Číně, cvičení jógy a dalších 
učení jsem si vzpomněl, pro co jsem se narodil. A vrátil se do Judeje, aby 
vyprávěl znetvořené rase lidí o jejich pánech Anunaki, o falešném Bohu 
Jehovovi, o pravém poznání Lemuřanů a Hyperborejců, jejichž části byly stále
zachovány na Východě. Proto jsem řekl, že jsem přišel pro Židy a pro nikoho 
jiného. Přišel jsem v naději, že je napravím, раззомбировать je, jak se teď 
říká, abych Anunaki sebral zbraň.

  Ve třiceti letech jsem přišel do Judeje a začal jsem kázat. Ale hned po prvních 
slovech o Bohu na mě pršely kameny. Kdekoli jsem se objevil, historie se 
opakovala. Tito lidé nechtěli poslouchat pravdu. Říkali mi Satan, rouhač. Pak 
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jsem začal hledat, jak lidem přístupněji odhalit pravdu. Začal jsem vymýšlet 
podobenství. Museli jsme mluvit o Bohu v pojmech, které lidé již vyvinuli, což 
znamená pojmy, které jim dali Anunaki, bohužel. Teprve potom mě alespoň 
někdo z davu začal slyšet a objevili se první učedníci. Kolikrát jsem se 
pokoušel mluvit se svými učedníky a vést je k poznání o Anunaki. Ale nikdo mě
neslyšel.

Nedorozumění bylo vážné. Nevnímali Boha – jako Vesmír, jako každého ve 
všem. Vnímali ho pouze jako Otce, jako Stvořitele a všechno a sebe jako 
stvoření. V jejich myslích bylo nemožné sjednotit stvořitele a stvoření. To je 
bohužel téměř nemožné udělat ani nyní, se stoupenci biblického učení. 
S velkými obtížemi se mi podařilo v jejich myslích překonat obraz Boha, který 
potřebuje oběť.

Nakonec jsem mluvil v obrazech podobenství a vyprávěl jsem těmto lidem 
o skutečném Bohu, ale obraz otce a syna bohužel v jejich myslích nedokázal 
překonat. Řekl jsem, že otec a syn jsou jedno. Ale to zůstalo jen u slov.

Snažil jsem se mluvit o Anunaki - ale setkal jsem se s tupým nedorozuměním. 
Řekl jsem, že jsem s nimi přišel bojovat, že jsem proti nim přinesl meč, a ne 
mír, protože mír s nimi není možný. Mír s nimi znamená otroctví, otroctví 
„boží“.

Jakmile Anunakiové ucítili nebezpečí, zapnuli svou zbraň – „vyvolené“ 
z „vyvolených“ – židovské písaře a kněze. Nebylo možné tyto lidi přesvědčit, 
takže jejich vědomí bylo předěláno Anunaki. Bylo jednodušší protáhnout 
velblouda uchem jehly, než je přesvědčit. Jednou jsem o tom mluvil, ale moje 
slova byla změněna.

A jako obvykle začali „vyvolení“ jednat rukama jiných - rukama Římanů. Tak 
jsem byl zajat a poslán na popravu. A zástup „vyvolených“, kteří se nechtěli 
vzdát své „vyvolenosti“, křičel: „Ukřižuj ho“.

Můj úkol nebyl splněn. Ale pomohli mi bratři ze Siria. Poslali muže, aby 
věnoval svůj pozemek k pohřbu. A toto místo se nacházelo nad prastarým 
krystalem, přivezeným ze Síria v dobách před Atlantidou. Přišel jsem duchem 
do hrobky, kam položili mé tělo. Tam se mi podařilo probudit krystal a použít 
jej k oživení těla. Tělo bylo kompletně znovu smontováno kus po kusu a bylo 
uvolněno z pláště, aniž by se rozložilo.

Znovu jsem se vrátil ke svým studentům. Ale moje přítomnost v Judeji hrozila 
smrtí mých následovníků. Římané, podněcovaní velekněžími, mohli zahájit 
masakr jako potlačení povstání pro nezávislost Judeje na Římu. Ostatně 
takhle to bylo všechno prezentováno v Římě.

Musel jsem opustit zemi a znovu na Východ. Kázání v Judeji bylo nyní nejen 
bezvýznamné kvůli nepochopení lidí, ale také nebezpečné pro tento lid. Římské
jednotky začaly rozhánět ty, kteří se shromažďovali na náměstích, a zabíjet je.

Narazil jsem na naprosté nepochopení a skutečnou vojenskou sílu Římanů a 
jejich germánských vojáků, kteří se nesnažili nic pochopit. Neměl jsem žádné 
válečníky. Nepřišel jsem kvůli krveprolití. Síly si opravdu nebyly rovné: 
hrstka učedníků - a římská armáda. Moji učedníci odešli kázat do Říma. Také 
jsem chtěl, ale bohužel jsem nemohl, moje nové tělo neustále přecházelo do 
jemného stavu a dlouho si neudrželo svou fyzickou podobu.

Musel jsem jít do subtilního světa, který se na východě nazývá Shambhala. 
Učedníci nesli mé poselství. Ale co mohli dělat, když sami všemu nerozuměli…

Moje poselství, které předávali dalším lidem, dál a dál, tím bylo zkreslováno. 
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A celé vnímání bylo prosyceno Anunackými idejemi Stvořitele a otroků nebo 
pokřivenými kulty Římanů, kteří považovali obyčejné lidi z atlantské 
civilizace za bohy.

Moje zpráva se začala topit v této bažině a utopila by se úplně, nebýt… 
samotných Anunaki. Rozhodli se, že ze mě a z mé zprávy udělají svůj nástroj. 
A tehdy bylo křesťanství na Zemi oficiálně uznáno vládci. A pak do ní byli 
vysláni zvláštní lidé, kteří editovali evangelia, připisovali mi fiktivní slova a 
texty, odstraňovali texty o znovuzrození duše a o mnoha životech, přidávali 
texty a fráze o mé oběti k odčinění hříchů, a nazvali mne Bohem. A pak se kolo 
začalo otáčet, zkrvavené. Sofistikované překrucování a přímé záznamy 
církevních představitelů o herezích vedly k popravám inkvizicí a vyhlazování 
lidí. Byl jsem tisíckrát ukřižován na velkých i malých křížích. A kříž se stal 
jejich symbolem. Energie utrpení proudila jako lahodné jídlo k Anunaki, jejich 
nástrojům. (Viz téma: „Ukřižování je symbolem utrpení“)

 Modlitby, přijímání, svatby, křty – všechny obřady a rituály byly vynalezeny
až po mém odchodu. Nedal jsem je lidem. Vytvořili je moji „následovníci“, 
kteří myslí anunackými myšlenkami, zombifikovanými anunackými 
energiemi. Všechny tyto rituály a obřady začaly spojovat křesťany 
s anunackými nástroji na shromažďování energie, aby zapojili lidi do práce 
těchto strojů jako ozubená kola v mechanismu. Obludný obřad společenství 
s „virtuálním“ pojídáním mého těla a pitím mé krve se nevztahuje ke světlu, 
ale ke tmě. Slyšte to. Přestaňte být „služebníky Božími“. Bůh nemá otroky. 
Pouze umělý bůh – stroj – dává energii životně důležité činnosti parazitické 
civilizace a dává vaši energii Anunnakům, má otroky. Čtením modliteb a 
přijímáním je dáváte tomuto stroji a Anunnaki. Zároveň od nich nedostanete 
pomoc, nedostanete pomoc od Boha – dostanete pouze klamnou euforii, jako 
by vás Bůh vyslyšel a pomohl vám.

 Abych vás já nebo svatí duchové mohli skutečně slyšet, modlete se svými 
vlastními slovy, hlavní věcí je, aby to vycházelo ze srdce, a ne formálně. 
A modlete se za dobro, a ne za to, aby byl někdo potrestán. Trest se ocitne pro 
ty, kteří si to zaslouží – to je vesmírný zákon. Bůh nikoho netrestá, on není 
trestající, člověk trestá jen sám sebe. Pouze informace o jeho negativních 
činech a myšlenkách, předávání něco informací, mu vrací negativní události. 
Tak dochází k trestu a ne z něčí vůle. Nežádejte o trest - žádejte spravedlnost.

Nenoste kříže s ukřižováním - noste obrázky - ikony. Nemučte se půstem – 
prostě si nedovolte mít špatné myšlenky. Obžerství není tak hrozné, jsou horší 
hříchy. 

Za žravost se trestáte obezitou a nemocemi. A půst vám podvědomě nastaví 
program pro následné přejídání. Vše chce střídmost. Vzdát se něčeho 
vyžaduje kompenzaci. Čím silnější je odmítnutí, tím silnější je doplnění. Půst je
vhodný pouze tehdy, když si vnitřně nechcete jídlo vychutnávat, nechcete se 
rozptylovat tělesnými požitky. A ne tehdy, když se jen řídíte kalendářem a 
tradicí a přitom čekáte na co nejrychlejší ukončení. Pokud nevěnujete zvláštní 
pozornost jídlu, není půst vůbec nutný.

To, co nyní čtete v liturgických knihách, za mého života neexistovalo. Tak jako
za mého života nebylo žádných vašich šatů. Proč odsuzovat ženu v kalhotách 
v kostele, když za mého života nebyli v kostelech žádní muži v kalhotách. 
Záleží na tom, jaké oblečení nosíš? Noste v duši lásku a upřímnost a to stačí. 
Nejsou to kalhoty a sukně, které by měly zachránit morálku. Morálka by měla 
být ve vaší duši, a pak nebudete mít hříšné myšlenky, když uvidíte kalhoty a 
další věci.

Pokud závidíte a zlobíte se, žárlíte nebo podvádíte svého manžela nebo 
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manželku a zároveň neustále chodíte do chrámu v dlouhé sukni a šátku, jaký 
má smysl do chrámu vůbec chodit. Nechoďte do něho, ale nezáviďte a nezlobte
se, nežárlete, nezáviďte, nezrazujte a budete zachráněni bez rituálů, křížů, 
šátků, půstu, svátostí a dalších atributů. Atributy jsou mrtvé – pokud je duše 
mrtvá. Atributy zabíjejí duši a dělají vše formální, protože jsou 
nakonfigurovány, zakódovány na stroji Anunaki.

Přišel jsem, abych sebral Anunakiům jejich zbraň – „Boží vyvolený lid“, a ne 
abych se obětoval Bohu za vaše hříchy. Bůh nepotřebuje oběti. On je Vesmír, je
námi a je vším. Není od nás oddělený. A nikdo nemůže odčinit hříchy kromě 
samotného hříšníka. To je jeden z vesmírných zákonů. Toto je exaktní věda, 
abych tak řekl, to je struktura vesmíru. Jinak by se Vesmír rozpadl.

Bohužel se mi nepodařilo Anunakiům sebrat jejich zbraň, navíc se moje 
zpráva proměnila v jejich zbraň. Za pomoci zraněných lidí, vedených pastýři 
pod pastýřskou dýmku Anunaki.  Moje mise se ukázala jako nesplnitelná.

Ale to neznamená, že světlí Učitelé Zemi opustí. Pokud by nebylo možné 
prorazit do vědomí lidí, budou nalezeny jiné cesty k osvobození planety Země. 
A každý si své vědomí vyčistí sám. To je také podle vesmírných zákonů. Jinak 
to nepůjde. A ten, kdo mě slyší, dělá první krok."

Ježíš zmlkl a jeho obraz zmizel v horkém oparu nad pouští. A kolem zůstaly jen 
rozpraskané kameny, vítr a ten chvějící se opar.

...Ale ne, pod kamenem už je vidět zelený výhonek...

Zapsala Valeria Kolcova

31.08.2014

shambavedi.blogspot.com/2019/04/blog-post_54.html

od 15. dubna 2019  

 

          

fyzikální a duchovní témata                         

16.4.2025 nachystal (od 9. 2024 )

Bohumír Tichánek
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